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Č. j.: KaRek/0009/2018 
 

 
Akademický senát Univerzity Pardubice 

 
Z Á P I S 

ze 7. zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice, 
konaného dne 23. ledna 2018 

 
 
 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 26 senátorů z celkového počtu 39 (viz příloha). 
 

Program zasedání: 
1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Informace o činnosti bývalého předsednictva AS UPa. 
4. Volba předsednictva AS UPa. 
5. Volba předsedy AS UPa. 
6. Návrh AS UPa na studentského člena Rady pro vnitřní hodnocení UPa. 
7. Souhlas ke jmenování studentského člena Rady pro vnitřní hodnocení UPa. 
8. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností   

 UPa. 
9. Záměr rektora jmenovat prorektory UPa. 
10. Různé. 

 
Na začátku zasedání bylo přítomno 26 senátorů. 

 
1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 

Předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D. zahájil 
7. zasedání senátu, přivítal přítomné senátory, senátorky a představil nově nastupujícího 
senátora Ing. Pavla Šimona z Fakulty chemicko-technologické UPa a popřál mu mnoho 
úspěchů v jeho práci. Ing. Šimon je náhradníkem za odstupujícího Ing. Kroupu.   

Navržení skrutátoři pro toto zasedání doc. Ing. Miloslav Hub, Ph.D. a Ing. Pavel Šimon byli 
schváleni následným hlasováním. 

Hlasování: 26 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

 
2. Schválení programu zasedání. 

Doc. Kubeš seznámil přítomné s programem 7. zasedání Akademického senátu UPa. Protože 
k navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky, dal o něm hlasovat. Program 
zasedání byl schválen. 

Hlasování: 26 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 
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3. Informace o činnosti předsednictva AS UPa. 

Předseda senátu doc. Kubeš konstatoval, že se předsednictvo sešlo v období mezi  
6. a 7. zasedáním Akademického senátu jednou dne 15. ledna 2018. Na schůzce předsednictvo 
projednalo a odsouhlasilo program 7. zasedání AS UPa, zároveň proběhla diskuse  
o stravování na Univerzitě Pardubice. Uvedl, že předseda Ekonomické komise AS UPa  
doc. Stejskal shromažďuje podněty od členů akademické obce v této záležitosti  
a předsednictvo ho pověřilo dojednáním schůzky se zástupci rektorátu. 

 
4. Volba předsednictva AS UPa. 

Doc. Kubeš navrhnul tříčlennou volební komisi ve složení JUDr. Martin Šmíd, Ph.D.,  
Ing. Martin Šanda a Anna Pátková. Proběhlo hlasování senátorů, kterým byla volební komise 
schválena. 

Hlasování: 24 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

JUDr. Šmíd rekapituloval systém volby pětičlenného předsednictva AS UPa dle Jednacího 
řádu AS UPa a zahájil její 1. kolo. Před vlastním hlasováním Ing. Šanda citoval usnesení ze 
zasedání SRUPa ze dne 8. ledna 2018: „Studentská rada Univerzity Pardubice doporučuje 
Kateřinu Bartošovou jako kandidátku do předsednictva AS UPa za komoru studentů.“ 

 
V 1. kole voleb předsednictva AS UPa senátoři odevzdali 26 hlasů, z toho 6 neplatných. 
 
Ve volbě bylo tajným hlasováním navrženo osm kandidátů do komory akademických 
pracovníků a dva do komory studentů. Výsledek tajného hlasování 1. kola: 

komora ak. prac.: Ing. Petr Bělina, Ph.D.  18 hlasů 
 doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D. 17 hlasů 
 doc. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 14 hlasů 
 MgA. Ivan Kopáčik 14 hlasů 
 Mgr. Vít Blanař, Ph.D.   4 hlasy 
 doc. Ing. Jaroslav Kleprlík   3 hlasy 
 Ing. Daniel Honc, Ph.D.   2 hlasy 
 JUDr. Martin Šmíd, Ph.D.   1 hlas 
 Ing. Alena Komersová, Ph.D.    1 hlas 
 Ing. Dušan Čermák, Ph.D. 1 hlas 
 Ing. Soňa Neradová, Ph.D. 1 hlas 
 Ing. Pavel Rozsíval 1 hlas 
 
komora studentů: Bc. Kateřina Bartošová 11 hlasů 
 Ing. Martin Šanda               3 hlasy 
 
Senátoři doc. Stejskal, doc. Kubeš, MgA. Kopáčik, Dr. Bělina, doc. Kleprlík, Dr. Honc  
a Bc. Bartošová s kandidaturou do předsednictva AS UPa vyslovili souhlas. Senátoři  
JUDr. Šmíd, Dr. Komersová, Ing. Rozsíval a Ing. Šanda kandidaturu odmítli. Dr. Čermák,  
Dr. Neradová a Dr. Blanař nebyli přítomni.  
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Výsledek tajného hlasování 2. kola, ve kterém bylo odevzdáno 26 hlasů, z toho  
1 neplatný pro volbu pětičlenného předsednictva: 

komora ak. prac: doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D.  23 hlasů 
 doc. Ing. Jan Stejskal, Ph.D.  22 hlasů 
 MgA. Ivan Kopáčik  22 hlasů 
 Ing. Petr Bělina, Ph.D.  21 hlasů 
 doc. Ing. Jaroslav Kleprlík   5 hlasů 
 Ing. Daniel Honc, Ph.D.   4 hlasy 
 
komora studentů: Bc. Kateřina Bartošová 21 hlasů 
 
Z á v ě r  : 

Členy předsednictva AS UPa pro roční funkční období od 23. 1. 2018 byli zvoleni:  
doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D. (FF), doc. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. (FES), MgA. Ivan 
Kopáčik (FR), Ing. Petr Bělina, Ph.D. (FChT) a Bc. Kateřina Bartošová (FChT). 

 
5. Volba předsedy AS UPa. 

Po vyhlášení výsledku voleb pětičlenného předsednictva ve složení čtyři akademičtí pracov-
níci a jeden student následovala volba předsedy AS UPa. 
 
Senátoři odevzdali 26 volebních lístků, z toho 3 hlasy neplatné. 

Výsledek tajného hlasování: 
 doc. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 14 hlasů 
 Ing. Petr Bělina, Ph.D.   6 hlasů 

MgA. Ivan Kopáčik   2 hlasy 
doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D.     1 hlas 

 
Z á v ě r  : 

Předsedou AS UPa pro jednoleté funkční období od 23. 1. 2018 byl zvolen doc. Ing. Jan 
Stejskal, Ph.D. 

Nově zvolený předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice doc. Ing. Jan Stejskal, 
Ph.D. poděkoval senátorům za projevenou důvěru, poděkoval odstupujícímu předsedovi za 
jeho osobní zásluhy na úspěšné práci akademického senátu v předchozím období a ujal se 
vedení 7. zasedání. 
 
6. Návrh AS UPa na studentského člena Rady pro vnitřní hodnocení UPa. 

Doc. Stejskal představil návrh Akademického senátu UPa na jmenování studenta členem 
Rady pro vnitřní hodnocení UPa, neboť studentský člen RVH Ing. Petr Vnenk k 31. 12. 2017 
na tuto funkci rezignoval. Slova se ujala Bc. Bartošová, která citovala usnesení SRUPa: 
„Studentská rada Univerzity Pardubice navrhuje jako zástupce studentů do Rady pro vnitřní 
hodnocení Pavla Šimona.“ 

Doc. Stejskal zahájil hlasování a požádal skrutátory o zajištění průběhu volby. Skrutátoři 
provedli sčítání hlasů s následujícím výsledkem: 
 
Celkem odevzdáno 26 hlasů, z toho 1 neplatný. 
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Předseda doc. Stejskal konstatoval, že v tajném hlasování byl senátem vysloven souhlas 
s návrhem a dal hlasovat o následujícím usnesení. 
V 15:30 odchází Ing. Jan Panuš, Ph.D., přítomno je 25 senátorů. 
 
Usnesení: Akademický senát Univerzity Pardubice navrhuje Ing. Pavla Šimona rektorovi 
Univerzity Pardubice ke jmenování členem Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice. 

Hlasování: 24 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL.  

 
7. Souhlas ke jmenování studentského člena Rady pro vnitřní hodnocení UPa. 
Rektor prof. Ludwig akceptoval návrh AS UPa vyjádřený v bodě 6. a požádal o souhlas se 
jmenováním Ing. Pavla Šimona jako studentského člena Rady pro vnitřní hodnocení UPa. 

Předseda senátu zahájil hlasování a vyzval skrutátory k zajištění hlasování a následnému 
sečtení hlasů. 
 
Celkem odevzdáno 24 hlasů, z toho 1 neplatný. 
 
Usnesení: Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a vydává předchozí souhlas ke 
jmenování Ing. Pavla Šimona studentským členem Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity 
Pardubice v předloženém znění.  

Hlasování: 24 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL.  

 
8. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

UPa. 

Rektor prof. Ludwig se ujal slova a představil Zprávu o vnitřním hodnocení kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UPa, jejímiž hlavními garanty jsou  
prof. Molková a doc. Cakl. Uvedl, že se jedná o dokument potřebný k podání žádosti  
o institucionální akreditaci, kterou se rozhodla Univerzita Pardubice podat. Zpráva je 
zpracována Radou pro vnitřní hodnocení UPa a byla průběžně projednávána s vedením 
jednotlivých fakult. Zpráva byla schválena Vědeckou radou UPa a po schválení AS UPa  
a Správní radou UPa bude odeslána Národnímu akreditačnímu úřadu pro vysoké školství ke 
dni 31. ledna 2018.  
 
K bodu proběhla diskuse, ve které vystoupil doc. Kleprlík, doc. Cakl, doc. Holá, Dr. Bělina  
a Ing. Šanda. 
 
Usnesení: Akademický senát Univerzity Pardubice schválil Zprávu o vnitřním hodnocení 
kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity Pardubice. 

Hlasování: 25 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽELI.  
 
9. Záměr rektora jmenovat prorektory UPa. 

Rektor prof. Ludwig předal slovo nově zvolenému rektorovi prof. Málkovi, který představil 
přítomným senátorům a senátorkám záměr odvolat dosavadní prorektory a jmenovat nové 
prorektory k 1. únoru 2018. 

Rektor Univerzity Pardubice informoval AS UPa o svém záměru odvolat prorektory: 
prof. Ing. Tatianu Molkovou, Ph.D., z funkce prorektorky pro vnitřní záležitosti, statutární 
zástupkyně rektora, 
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prof. Ing. Jiřího Kulhánka, Ph.D., z funkce prorektora pro vědu a tvůrčí činnost, 
doc. PaedDr. Janu Kubanovou, CSc., z funkce prorektorky pro vzdělávání a záležitosti 
studentů, 
prof. PhDr. Petra Vorla, CSc., z funkce prorektora pro rozvoj. 
 
Pro nové funkční období se rektor Univerzity Pardubice rozhodl jmenovat s účinností od 
1. 2. 2018 tyto prorektory: 
Ing. Andreu Koblížkovou, Ph.D. do funkce prorektorky pro rozvoj,  
prof. Ing. Miroslava Ludwiga, CSc. do funkce prorektora pro vnitřní záležitosti,  
prof. Ing. Tatianu Molkovou, Ph.D. do funkce prorektorky pro vzdělávání a záležitosti 
studentů, statutární zástupkyni,  
prof. PhDr. Petra Vorla, CSc. do funkce prorektora pro vědu a tvůrčí činnost. 
 
K předloženému záměru rektora neproběhla žádná diskuse. Předseda doc. Stejskal dal 
hlasovat o usnesení. 
 
Usnesení: Akademický senát Univerzity Pardubice projednal záměr rektora odvolat  
prof. Ing. Tatianu Molkovou, Ph.D., prorektorku pro vnitřní záležitosti, statutární zástupkyni 
rektora, prof. Ing. Jiřího Kulhánka, Ph.D., prorektora pro vědu a tvůrčí činnost, doc. PaedDr. 
Janu Kubanovou, CSc., prorektorku pro vzdělávání a záležitosti studentů a prof. PhDr. Petra 
Vorla, CSc., prorektora pro rozvoj a dále záměr rektora jmenovat Ing. Andreu Koblížkovou,  
Ph.D. do funkce prorektorky pro rozvoj, prof. Ing. Miroslava Ludwiga, CSc. do funkce 
prorektora pro vnitřní záležitosti, prof. Ing. Tatianu Molkovou, Ph.D. do funkce prorektorky 
pro vzdělávání a záležitosti studentů, statutární zástupkyni a prof. PhDr. Petra Vorla, CSc. do 
funkce prorektora pro vědu a tvůrčí činnost. 

Hlasování: 25 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽELI. 
 

10. Různé 

Ing. Šanda 
-  vyslovil svůj zájem stát se členem Ekonomické komise UPa, který vzalo předsednictvo 

na vědomí  
 
Dr. Bělina 

-   poukázal na absenci přechodu pro chodce, který byl odstraněn v rámci rekonstrukce 
křižovatky u areálu v Doubravicích. Kvestor UPa Ing. Gabriel převzal informaci  
a přislíbil zjistit bližší informace od příslušného úřadu. 

 
Dr. Šmejda 

-  vznesl dotaz k vedení univerzity na možnost penzijního připojištění, na kterém by se 
UPa jako zaměstnavatel spolupodílela. Na dotaz reagoval kvestor UPa Ing. Gabriel, 
který uvedl, že o problematice se již několikrát dříve jednalo a vedení UPa se nebrání 
další diskusi, která však bude akcentovat rozpočtové možnosti UPa. 

 
doc. Kleprlík 

 -  poděkoval za přítomné senátory a senátorky odstupujícímu rektorovi prof. Ludwigovi  
a popřál novému rektorovi prof. Málkovi a novému vedení UPa hodně úspěchů v jejich 
práci. K přání se připojil jménem celého Akademického senátu UPa i jeho předseda.  
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Předseda AS UPa doc. Stejskal taktéž poděkoval celému vedení UPa, senátorům a senátorkám 
za účast na 7. zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice a ukončil zasedání. 

 

 

Zapsala: Bc. Martina Hrbáčková 
 
 
 
 

                                                                                           doc. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. v. r. 
                                                                                          předseda Akademického senátu UPa          

                                                                 


